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Datum: 11 - 05 - 2020 

 

Rondvraag commissie Ruimte van 12 mei 2020 namens de fractie van  

LPF Westland betreffende snoeiplannen bomen Nesse Wateringen. 

Onze fractie is al enige tijd in gesprek met bewoners van de Nesse in Wateringen over de 

bomen voor hun woningen.  

Deze bomen geven al langer overlast en daar wordt al een aantal jaren over gesproken 

met de gemeente. Daar is uiteindelijk wel een afspraak gemaakt over tijdig snoeien 

zodat de overlast beperkt kan blijven. Nu zou er in 2018/19 weer gesnoeid worden maar 

dat is minimaal gedaan of niet gedaan en zeker niet zoals afgesproken, geven de 

bewoners aan.  

 

In 2018 zou er gesnoeid worden en dat is toen doorgeschoven naar het seizoen 2018-

2019 maar dat is toen ook niet goed gegaan. Vervolgens is er gevraagd wanneer de 

bomen weer gesnoeid zouden worden en toen werd er gemeld dat dit de komende jaren 

niet zal worden gedaan omdat het volgens de lijst nog niet nodig zou zijn. De bewoners 

zijn hier uiteraard geheel niet tevreden mee. Onze fractie is zich bewust van de soms 

langdurige discussies rondom bomen en snoeien maar hier is een oplossing besproken en 

wordt niet uitgevoerd volgens afspraak. 

 

 

Dit brengt de fractie van LPF Westland tot de volgende vragen: 

 

1. Kan de wethouder aangeven welke afspraken er in het verleden zijn gemaakt met 

de bewoners van de Nesse? 

2. Klopt het dat gemaakte afspraken over het snoeien van de bomen zijn gemaakt 

maar niet zijn uitgevoerd of deels zijn uitgevoerd?   

3. Is de wethouder bereid om nogmaals op korte termijn met de bewoners in overleg 

te gaan over de snoeiplannen voor de bomen in hun straat en te komen tot een 

passende oplossing voor nu maar ook voor de komende jaren?  

 

 

Namens de Fractie LPF Westland 
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